
Zasedání č. 17  

Komise: Komise dopravní 

Datum:   4.5.2022  

Přítomni: Sedláček, Kubát, Jirásek, Šorčík, Lebeda, Kleinová, 

Omluveni: Fedorovič, Malík, Kraus, Mottl, Tvrdík, Bartl, 

Neomluveni: Jiráň, Procházka, 

Hosté: Gygalová, Ladrová – ODaSH, Pospíšilová - TO 

Příští jedn.: 7.9.2022 od 16.00 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

 

I. RM bere na vědomí zápis z 17. zasedání komise dopravní ze dne 4.5.2022, 

 

II. RM bere na vědomí informaci o projednání možnosti zřízení rezidentního parkování na 

obou městských sídlištích, 

 

III. RM nesouhlasí se zřízením vyhrazeného parkovacího stání před č.p. 512 na Havlíčkově 

náměstí v Kutné Hoře pro žadatele Mgr. Jana Nováka, 

 

IV. RM nesouhlasí se změnou navrženou Osadní výborem Hlouška ve věci změny místní 

komunikace v Zelenkově ulici z vedlejší pozemní komunikace na hlavní pozemní 

komunikaci.  

 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová Termín: 30.6.2022.  

 

 

2) Program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

- úvodní slovo – předseda komise Z. Sedláček přivítal členy i hosty a zahájil jednání Komise 

dopravní (dále jen „komise“). Poté koordinátor komise D. Vepřek správce komunikací  

z technického oddělení (dále jen „TO“) konstatoval, že je přítomno 6 členů z celkového počtu 

14 členů. Komise není usnášeníschopná, přesto radě města doporučila přijmout usnesení 

uvedená v bodě 1). Dále komisi přednesl návrh programu jednání, schválen beze změn.  

a) Projednání předložených žádostí:  

- Vedení města: Projednání podkladů ve věci možného zřízení rezidentního parkování na obou 

městských sídlištích, tzv. modré zóny – Vepřek a Pospíšilová za TO představili připravené 

podklady k podnětu. Po delší debatě se všichni přítomní členové komise přiklonili k názoru, 

který nejen komise dopravní dlouhodobě prosazuje, a to nejprve vybudovat dostatek 

parkovacích míst na obou městských sídlištích a teprve poté zvážit možnosti rezidentního 

parkování. Výjimku tvořil Z.Jirásek, který připouští např. možnost vyzkoušení systému 

modrých zón s tím, že by oprávnění žadatelé (rezidenti, abonenti) obdrželi průkaz do zóny 

zdarma. Ostatní členové i hosté jednání však jednotně upozornili na skutečnost, že by Město 

zcela vědomě vydalo žadatelům více parkovacích průkazů do modrých zón než je v nich 

parkovacích míst, což by zcela jistě u občanů vyvolalo velkou nevoli. V příloze této zprávy je 

přiložen pro informaci materiál k této problematice zpracovaný TO pro vedení města.  

 

- Mgr. Jan Novák: Žádost o povolení vyhrazení jednoho parkovacího stání před č.p. 512 

na Havlíčkově náměstí v Kutné Hoře u budovy Městské policie pro potřeby jeho advokátní 

kanceláře – Vepřek osvětlil podrobnosti o vyhrazených místech v tomto prostoru, a po 

nastalé debatě se všichni členové komise rozhodli pro zamítnutí žádosti, jedinou výjimku 

v názoru měl Z. Jirásek, ten by žadateli vyhověl. Pokud RM přijme navržené usnesení, viz čl. 

1) odst. III., tak TO sdělí žadateli výsledek projednání jeho žádosti.  

 

- Osadní výbor Hlouška: Návrh výboru na úpravu dopravního značení za účelem změny 

vedlejší komunikace v Zelenkově ulici na hlavní pozemní komunikaci – po prostudování 

podkladů a seznámení se s okolnostmi této dopravní situace pak členové komise 

jednomyslně zamítli tento návrh. Komise doporučuje ponechat stávající dopravní řešení, viz 

navržené usnesení v čl. 1) odst. IV. Puškinská ulice je dlouhodobě vedena jako tranzitní 

trasa pro průjezd tímto sídlištěm a není vhodné to prozatím nijak měnit. Pokud RM přijme 

navržené usnesení, tak TO sdělí OsV Hlouška výsledek projednání jeho žádosti. 

 

 



 

b) Projednání příspěvků členů komise, případných hostů aj.: 

- Z. Jirásek upozornil na anketu pana místostarosty ve věci dopravy ve vnitřním městě, uvedená 

ankety měly být zaslána min. na vědomí či k vyjádření i komisi dopravní aj. Dále uvedl 

informaci, že nákup informativních radarů je stále odkládán a v poslední poznámce komisi 

oznámil, že materiál paní místostarostky zastupitelům města ve věci přijetí podmínek města 

pro budoucí investory, by měl být posouzen i členy komise. Požádal tedy, až bude mít TO 

materiál k dispozici, aby došlo k jeho rozeslání členům dopravní komise k vyjádření. 

 

Vepřek v závěru jednání účastníky seznámil s některými kroky správy komunikací: 

 
- Žádost ve věci umístění svislých DZ „IZ4 a,b“ (obec, konec obce) do Hrušňové ulice byla již DI 

PČR kladně vyřízena a nyní TO vyčká na vydání příslušného rozhodnutí odboru dopravy a 

neprodleně provede instalaci uvedených dopravních značek, to samé platí u žádostí - parkování 

s časovým omezením v Husově ulici a ul. Jiřího z Poděbrad i vznik ZTP místa v ul. 17.listopadu 

a implementace cyklostezky v protisměru jízdy v ulici Sportovců. Ostatní žádosti byly odborem 

dopravy již vyřízeny, např. jde o umístění sloupků v Čelakovského ulici. Výjimku tvoří jen 

žádost ve věci umístění DZ k vymezení prostoru pro čekající BUS v ulici K Nádraží, v tomto 

případě prozatím nebyl opakovaně DI PČR vydán souhlas, důvodem je nedostatek okolního 

volně průjezdného prostoru. 

 
- Na základě upozornění Města spol. „Gemos“ o chybně uváděném počtu projíždějících vozidel 

městskou částí Kaňk na veřejně přístupném webu Středočeského kraje, došlo k uznání 

pochybení a poté k napravení stavu. Byla provedena úprava zavěšení kamery u přemístěného 

informativního radaru (změna úhlu) a čísla o počtu průjezdu kamionů Kaňkem již odpovídají 

skutečnosti i hodnotám uvedeným jinou odbornou společností, jenž na objednávku Města 

provedla podrobný monitoring stavu průjezdu vozidel v tomto místě. Mimochodem po úpravě je 

počet kamionů projíždějících Kaňkem v obou směrech na čísle cca 300 ks denně.   

 
- Osadní výbor Šipší upozornil na skutečnost, že před budovou spol. Lepor často dochází 

k nebezpečným situacím zaviněným nedovoleným parkováním vozidel zákazníků na chodníku. 

TO provedlo místní šetření a setkání s vlastníky přilehlých budov. Na jednání bylo dohodnuto, 

že oba vlastníci nemovitostí požádají Město Kutná Hora (po vyhotovení příslušného DIO)  

o povolení ke zřízení sjezdu k min. dvěma podélným parkovacím stání pro zákazníky, a to na 

svých pozemcích s povoleným přejezdem vozidel přes stavbu chodníku v majetku Města. 

 
- TO před několika dny realizovalo komisí dříve požadované umístění jednoho nového 

signalizačního zařízení ke světelné křižovatce „U Podlipných“, přesněji vlevo ve směru výjezdu 

z ulice Na Náměti. 

 

 

c) Závěr: Předseda komise poděkoval členům za účast a pozval je na příští jednání dne 7.9.2022. 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: - viz odst. 1) tohoto zápisu. 

                                                                                      

4) Reakce rady města:  

Usnesení č. R/414/22 -Zápis z jednání Komise dopravní 4.5.2022 

Rada města  

I. bere na vědomí  

a) zápis ze 17. zasedání Komise dopravní ze dne 4.5.2022, 

b) informaci  o  projednání  možnosti  zřízení  rezidentního  parkování  na  obou  městských 

sídlištích, 

 



 

II. nesouhlasí 

a) se zřízením vyhrazeného parkovacího stání před č.p. 512 na Havlíčkově náměstí v Kutné 

Hoře pro žadatele Mgr. Jana Nováka, 

Zodpovídá: Maternová Blanka, Ing., vedoucí odboru         Termín: 30.5.2022 

b) se  změnou  navrženou  Osadním  výborem  Hlouška  ve  věci  změny  místní  komunikace  v 

Zelenkově ulici z vedlejší pozemní komunikace na hlavní pozemní komunikaci.  

Zodpovídá: Maternová Blanka, Ing., vedoucí odboru         Termín: 30.5.202 

 

Zapsal: Vepřek Dobroslav  

 

 

Elektronicky ověřil: Zdeněk Sedláček 

 

 


